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Interpelacja w sprawie uzupełnienia oznakowania przejść dla pieszych. 
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Maj�c. �; �;adz;-łkzpieczeństwo dzie:t��:Lczającyclh do placówek oświatowych 

zlokalizowąnych na Czechowie proszę o wprowadzenie zmian w oznakowaniu poniższych przejść 

dla pieszych w postaci montażu pod znakami D-6 „przejście dla pieszych" tabliczek T-27 „Agatka": 

1. przejście przez al. Kompozytorów Polskich po północnej stronie skrzyżowania z ul. Kameralną /

ul. Braci Wieniawskich (po zmianie obwodów szkolnych jest to główna droga dojścia dzieci

zamieszkałych na os. Karłowicza do rejonowej szkoły podstawowej - SP nr 5 przy ul.

Smyczkowej),

2. przejście przez ul. Skrzypcową przy skrzyżowaniu z ul. Smyczkową (po zmianie obwodów

szkolnych jest to główna droga dojścia dzieci zamieszkałych na os. Karłowicza do rejonowej szkoły

podstawowej - SP nr 5 przy ul. Smyczkowej),

3. przejście przez ul. Paganiniego na wysokości budynku administracji osiedla tj. obok latarni

ulicznej nr 85 Gest to bezpośrednie dojście do Szkoły Podstawowej nr 45 pr�y ul. Radzyńskiej), 

4. przejście przez ul. Paganiniego usytuowane pomiędzy latarniami ulicznymi nr 87 i nr 90 (jest to

bezpośrednie dojście do Szkoły Podstawowej nr 45 przy ul. Radzyńskiej),

5. przejście przez ul. Żywnego usytuowane obok latarni ulicznej nr 60 Gest to bezpośrednie dojście

do Szkoły Podstawowej nr 16 przy ul. Poturzyńskiej).

Dodatkowe oznakowanie w powyższych 5 lokalizacjach ma na celu uświadomienie 

kierowcom, że w bardzo bliskiej odległości znajdują się placówki oświatowe i tym samym należy 

tu zachować jeszcze bardziej zwiększoną ostrożność. Mając na uwadze bezpieczeństwo 

najmłodszych mieszkańców dzielnic Czechów Płn. i Czechów Płd. liczę na przychylne rozpatrzenie 

mojej prośby i możliwie szybkie zrealizowanie jej w terenie. 

W przygotowanej odpowiedzi proszę o uwzględnienie wskazania możliwego terminu 

wprowadzenia wnioskowanych przeze mnie zmian w życie. 


